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Ahoj všichni,než se do mě pustíte,že je to normální,co jsem čekal,atd.Tak podotýkám,že to není náš
první stroj,a změřit to opravdu také umím.Koupena nová,nyní cca 1tkm.Na začátku jsem neřešil,počítal
jsem že v zajížděcím režimu si prostě vezme.Používané pouze na cestách,svážnicích,žádně
město-semafory,nebo redukce,či 4x4,plynula jízda 30-60km/h po špatných cestách,rovinatý terén,žádné
kopce.Délka výletu průměr 60km.Někdy 30km,jindy 100km. Měřeno na stejném místě(garáž),plastovým
odměrným válcem,poté kolkou párkrát zatřepu,vyjedou bubliny a doleju znova(tak opakuji dokud není
fakt po víčko a nelze již dolívat).Kilometry počítám podle tacho (které proměřuje cca 8%),tak podle
GPS.Spotřeba je 20-27l/100km!!! Při ultra eco jízdě a pneu nahuštěných skoro na 1 atm byla rekordně
nízká 15.6l/100km  Startuje to teplé,studené,benzín zkoušený z několka
stanic,kola,geometrie,ložiska,vše je OK,4kola jede jak pila.Nemáte někdo tip proč sakra??? Prosím
termíny záruka,servis atd ted neřešme,o tom raději jindy,díky     Uzavřeno 20.07.2020 v 14:22
uživatelem KubaTa

ready650 16.07.2020 20:27:50

Jenom myšlenka.....mám Linhaje 500 a pokud jedu pomalu nebo popojíždím v
lese,prostě pokud není průvan kolem chladiče a motoru,všiml jsem si,že mi normálně v
nádrži bublá benzín,nic moc,ale bublá,jde to krásně slyšet,od motoru tam jde vedro,je
tam vzduchová kapsa,hned jak bude čas,dělám odvětrání toho prostoru......pokud
takto plníš nádrž po jízdě,nemůže se horkem benzín roztáhnout a vyletět přepadem?
Nejspíš by teda měla být pod kolkou kaluž,ale taky by se mohl odpařit. Jinak Linhai 500
zaškrcený,bo mi to bohatě stačí,hlavně popojížďky po lese,trajdání po sousedech
loukama a lesama tady po okolí(pro moralisty,ano,od lesočechů povolení mám a
myslivci mně znají),občas do práce,a jezdím do 10l/100 km.
Jarin4X4 16.07.2020 21:50:24

Zdar chlape,napíšu ti jen co jsem zjistil já u nové mašiny,spotřeba byla brutální a po
cca 2500Km si to sedlo na klasickou spotřebu :-DD
KubaTa 17.07.2020 06:50:08

Kluci díky,na odvětrání nádrže je dvoucestný ventil,pod kolku ani kapka.Svicky
ukázkové opálené,olej bepribyva(kdyby propouštěly vstriky).Prostě jediné kam to může
mizet jsou válce :-D Nechci aby to vypadalo,že jsem to koupil a teď si stezuju,ze to
žere,jak to tady občas bývá.Jen je to dost prostě,to musíte uznat.Par povozu jsem
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měl,Polárka která by měla nejvíc,nezrala vůbec,X550 po tisíci km jela za
trochu(věřte,nevěřte),a X8 do 11l.Akceptoval bych spotřebu do 15l,ale 20-27 mi přijde
příliš,na to že jezdím jak dědek. Jarin-napisu ti SZ :-DD
1Pegas 18.07.2020 12:07:53

Dva válce = dvakrát větší spotřeba. Je to zkrátka Démon :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol:
Trloň 18.07.2020 18:06:34

Nechceš si koupit enduro aby byla malá spotřeba? 1tis km že mas otevřenou masinu a
v servisu píšou ze je zajeto neznamená že to tak je,až budeš mít tak 2-3tis km možná
Opravdu chceš říct ze jezdíš v gumach tlak 1bar ? &#128514; Pokud ti to neteče a
nebrnkas po plynu a vstrik je v pořádku tak to tak proste žere . Já sice nemám démona
ale do nádrže jen leju benzin a nečumim kolik to sežralo
KubaTa 18.07.2020 19:28:29

Trloň> nechci jezdit s 1atm,zkusit jsem to musel.Taky mi není dvacet,a nemám první
stroj.Ale prostě 27l/100km žraly ty ostatní s velkem na Lko.Přečti si můj dotaz
celej,chtěl jsem poradit ne poslouchat blbý kecy co si mám koupit +o(  Poznámku o
Démonu beru,aspon je na to spolehnutí,což se o tý americký veteši s hvězdou ve znaku
fakt říct nedalo!
honza780 18.07.2020 22:42:42

Mám linhaje 400 efi a ten žral na začátku 11L na 100.Jezdím jenom silnice.Po výměně
lambda sondy žere 8L.
Fatyu1259 20.07.2020 09:28:21

:-DD :-DD :-DD  https://www.siteblognet.com/
Cipísek-Zdenda 20.07.2020 10:36:21

Ahoj,  já tomu teď nerozumim, nedávno jsi byl rád že se X850 zbavuješ, bo to jezdilo
křivě, nedrželo směr, psals že nej krám cos doposud měl atd. pak útěk k Polárce a teď
zase X850? Ty jo, to je teda zase obrat :-| Každopádně když jsem X850 měl já tak
prvních 500 km, než jsem to raději prodal žrala cca 11-15 litrů max. a to jsem jezdil
polňačky, šotolinu a ne zrovna pomalu. V tomto směru jsem si nemohl stěžovat.
Samozřejmě šlo o odhad dle ujetých kilometrů, palivoměr u tohodle stroje tak nějak
přesně nefunguje.
KubaTa 20.07.2020 11:28:15

Úplně nevím čemu na tom nerozumíš,ale i kdybych měl tři ,nebo každý týden jinou,je
to moje věc a určitě to nemusím a nebudu nikomu vysvětlovat ;-) Pro snazší
porozumění,to ber tak jako že je to mašina v úzké rodině.K tématu Polaris raději
jindy,nechci tady rozdmýchávat negativní debatu.Kazdopadne díky za příspěvky,pracují
na tom,dám vědět jak to dopadlo :-DD
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